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Enhet Blomdalen 
ungdomsskole 
Dato:  23.10.2023 
Vår ref.:  20/00362-49 
Deres ref.:    
Saksbehandler: Oddbjørg Osnes 

Adresseinformasjon fylles inn ved ekspedering. Se 
mottakerliste nedenfor. 
   
   
 
   Telefon:     

  

Referat fra FAU-møte 10.oktober 2023 
Sted: Personalrommet Blomdalen ungdomsskole 
Til stede: Alle klassene var representert. Vara fra 8B, 9B  

Sak 6- 2023/24 referat fra sist møte godkjent 

Sak 7- 2023/24 Informasjon fra skolen v/rektor.  

Rektor informerer generelt fra oppstarten og gir tilbakemelding om at oppstarten er nå 
godt i gang for alle trinn. Spesielt 8. trinn har «nok å ta tak i». 

IST-home appen fungerer ikke optimalt, da noen foreldre enda rapporterer at de ikke 
klarer å laste ned appen. De vil da gå glipp av viktig informasjon fra skolen. Rektor 
oppfordrer alle foresatte som ikke har lastet den ned til å kontakte Oddbjørg på kontoret 
for bistand.  

Vedr. inneklima i 8C sier rektor at målingene som er gjort er gode nok, men det er en 
kjent problematikk at ved tidlig høst og sen vår/tidlig sommer er det utfordringer knyttet 
til at det blir varmt i klasserommet, noe som kan påvirke inneklima i noen klasserom. 
FAU-leder ønsker å ta saken videre og mener at man må se på diverse 
solskjermingstiltak/utluftingstiltak etc. FAU-leder tar saken videre med aktuelle 
samarbeidspartnere.  

Vedr. kompetansemål om lovpålagt overnattingstur i kroppsøving. Det er et nasjonalt 
kompetansemål å overnatte ute i løpet av 8.-10. trinn. Dette kompetansemålet har 
tidligere blitt innfridd ved en sykkeltur m/overnatting på Tjøm høsten 10. trinn. 
Inneværende skoleår har ikke elevene fått tilbudet og skolen begrunner dette med 
økonomibesparelser. Tilbudet elevene har fått, har vært å overnatte utendørs på 
leirskolen til Hovden på 9. trinn. Vinterstid. Det var frivillig for elevene. Blomdalen skole 
har avklart lovligheten med Statsforvalteren i forkant. Det ble en god og stor diskusjon 
ifht til saken. Tilbakemeldingene fra flere involverte har vært at det er lite sosialt å legge 
en frivillig overnatting vinterstid på Hovden. Det var et fåtall av elevene som overnattet 
utendørs, og det var en kald erfaring for de få som gjennomførte natten ute. Det var 
også flere FAU-representanter som var kritiske til at Blomdalen kan omgjøre et 
nasjonalt læreplanmål til noe elevene kan velge vekk- og at ikke alle har råd til å delta 



 
Lindesnes kommune Dokumentnr: 20/00362-49 Dato: 23.10.2023 Side 2 av 3 
 

 

på en overnatting utendørs, vintertid på Hovden. Trenger man å reise til Hovden? Hva 
kan bli et rimeligere alternativ til leirskole. FAU ønsker at elevene skal få gode 
opplevelser som trinn i form av leirskole. FAU ber skolen være kreative og komme opp 
med rimeligere alternativer.  

Vedr. Sykkeltur med overnatting på Tjøm høsten på 10. trinn. Også denne saken ble 
det en god diskusjon rundt. Saken må sees opp mot forrige sak, leirskole på Hovden. 
FAUs innstilling er at man ikke må glemme at på slike turer, som er relativt rimelige 
(rektor estimerer 20 000 kr), så ligger det mye sosialt, samhold og positive opplevelser 
for elevene som man ellers ikke vil se i en skolehverdag (så vel som at man vil innfri 
nasjonalt kompetansemålet om overnatting utendørs). FAU mener at en sykkeltur til 
Tjøm, eller nærliggende friluftsområde, bør kunne la seg gjennomføres, og ønsker at 
skolen ser på hva som kan gjøres for å gjennomføre overnatting for årets 10. trinn, og 
for å legge turen inn i skolens årshjul for fremtidens 9. trinn. 

Rektor informere at det skal spares inn 28. millioner i neste års budsjett i hele sektoren 
oppvekst og oppfordrer FAU til å snakke med politikerne for å få dem til å ikke kutte i 
skolen. FAU oppfordrer rektor til å gjøre det samme.  

Sak 8-2023/24 Høring «Leksebevisst skole». Etter kommunestyrets vedtak ble ei 
arbeidsgruppe satt sammen for å arbeide med å konkretisere leksebevisst skole- for å 
skape lik praksis blant kommunens skoler og barnehager. Også her ble det en livlig 
debatt. FAU leder påtok seg å forfatte et høringssvar, og høringsfristen gir rom for å 
behandle denne teksten i neste møte. 

 

Sak 9 -2023/24 ble utsatt til neste FAU-møte, da FAU-representantene ivrig debatterte 
de foregående sakene på overtid.    

Sak 10-2023/24 møteplan for skoleåret.  FAU-møter vil legges til 2. tirsdag i måneden 
inneværende skoleår. Saker som skal på sakskartet meldes inn til leder 14 dager før 
møte, saker kan også drøftes på evt.  

Sak 11– 2023/34 Eventuelt. Det blir sendt ut et skriv fra FAU-leder til alle 
klassekontaktene, som skal være en idebank til å dra i gang sosiale settinger for 
elevene. Denne sendes ut i disse dager.  

 

Ref.: Maria Hennestad Døble 

 
 
Brevet er elektronisk godkjent og har ingen signatur 
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Mottakere: 
Christoffer Westermoen 
Maria Hennestad Døble 
Otto Hermann Haaheim 
Marlyn Andersen 
Malene Braaten Aanensen 
Tine Marie Ausdal 
Ingunn Fladlid 
Manuela Kaul 
Nina Aas Johannessen 
Kristin Heddeland 
Tone Baagøe Stangeland 
Eli Louise Pedersen 
Anders Kristoffersen 
Sylvi Sørensen 
Eirik Tallak Madsen 
 
 
Kopi til: 
Enhet Blomdalen ungdomsskole, Anne Kirsten Romsaas 
  
 


